[bookmark: _GoBack]Уважаемые родители,
с радостью сообщаем вам, что наша школа принимает участие в проекте „Живем вместе на Праге 4 – 2019“. В рамках данного проекта вы сможете воспользоваться услугами интеркультурного работника совершенно бесплатно, в решении следующих вопросов:
· - помощь при общении с работниками учебного учреждения (устный перевод на русский язык)
· разъяснение работы чешской системы образования (предоставление основной информации);
· предоставление информации для решения ваших вопросов (бесплатные курсы чешского языка, консультации юристов, детский досуг); 
Мы верим, что эти услуги облегчат вам общение с нами, помогут вашему ребенку в процессе адаптации и быстрейшему включению в образовательный процесс.

Интеркультурный работник: Анастасия Янина 
Тел: +420 775 721 427
Эл почта: praha4.info@icpraha.com


Dear parents,
with great pleasure, we want to announce that our school takes part in the project „Living together in Prague 4 – 2019”. You can use the following free of charge services of intercultural workers:
· assistance in communication with employees of the educational institution (interpretation from Russian to Czech and from Czech to Russian);
· explaining the functioning of the Czech educational system (basic information)
· providing information to solve your questions (free Czech language courses, legal counseling, children’s leisure activities);
We believe that these services will facilitate your communication with us and help your child in the process of adaptation and quicker inclusion in the educational process. 

Intercultural worker: Anastasia Yanina
Tel.: +420 775 721 427
E-mail: praha4.info@icpraha.com



